
Protokół Nr 16/2011 
z  posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu 

w dniu 28 listopada 2011 r.  
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 
 
Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie przeznaczonej do zbycia w drodze przetargu nieograniczonego  
    zabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w Białogardzie przy     
     ul. Obotrytów 25, obręb 009, działka nr 800 o powierzchni 936 m 2. 
3. Zaopiniowanie przeznaczonej do zbycia nieruchomości położonej w Białogardzie  
     przy ul. Kołobrzeskiej, obręb 011, działka nr 1/8. 
4. Analiza realizacji inwestycji na terenie miasta.  
5. Informacja o zmianie prawa w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi. 
6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zaliczenia dróg (ulic) na obszarze miasta Białogard do kategorii dróg gminnych oraz 
ustalenia ich przebiegu, 

b) nadania nazw ulicom w Białogardzie, 
c) wyrażenia zgody na odstąpienie przez Burmistrza od żądania zwrotu bonifikaty od opłaty 

z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości, 

d) zasad podnajmowania lokali mieszkalnych wynajmowanych przez Miasto od 
towarzystwa społecznego, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach 
pomocy regionalnej na wspieranie nowych inwestycji lub tworzenie nowych miejsc pracy 
związanych z nową inwestycją na terenie miasta Białogard,  

f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2011. 
7. Przyjęcie Ramowego Planu Pracy Komisji na 2012 rok 
8. Sprawy różne 
9. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1. Posiedzenie o godz. 1503 „otworzyła i prowadziła” K. Leś Przewodnicząca  Komisji  
          Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu. Komisja przyjęła  
          porządek i  protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za – 3. 
 
 
Ad 2. Zaopiniowanie przeznaczonej do zbycia w drodze przetargu nieograniczonego     
          zabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w Białogardzie przy ul. Obotrytów  
          25, obręb 009, działka nr 800 o powierzchni 936 m 2. 
 
  Projekt uchwały przedstawiła i omówiła B. Szulakiewicz Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami. 
 
  Komisja pozytywnie zaopiniowała przeznaczoną do zbycia w drodze przetargu 
nieograniczonego zabudowaną nieruchomość gruntową położoną w Białogardzie przy 
ul. Obotrytów 25, obręb 009, działka nr 800 o powierzchni 936 m 2, głosując: za- 4 
(jednogłośnie). 
 
 
 
 
 



Ad 3. Zaopiniowanie przeznaczonej do zbycia nieruchomości położonej w Białogardzie      
           przy ul. Kołobrzeskiej, obręb 011, działka nr 1/8. 
 
 Projekt uchwały przedstawiła i omówiła B. Szulakiewicz Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami. 
 
 Od godziny 1515 w posiedzeniu Komisji uczestniczyła radna K. Drachal-Mostek.  
 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała przeznaczoną do zbycia nieruchomość położoną 
w Białogardzie  przy ul. Kołobrzeskiej, obręb 011, działka nr 1/8, głosując: za - 5 
(jednogłośnie). 
 
 
Ad 4. Analiza realizacji inwestycji na terenie miasta.  
        
 Burmistrz Białogardu przedstawił realizowane w przeciągu dziesięciu miesięcy 2011 roku 
inwestycje.  
   
  
Ad 5. Informacja o zmianie prawa w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi. 
 
  Burmistrz Białogardu przestawił Komisji informacje dotyczące zmian w przepisach 
prawa w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi. 
 
 
 
Ad 6a. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg (ulic) na  
            obszarze miasta Białogard do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu. 
  
  Projekt uchwały przedstawiła i omówiła B. Szulakiewicz Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami. 
   
  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg (ulic) na 
obszarze miasta Białogard do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu, 
głosując: za - 4 , przeciw- 0, wstrzymało się -1. 
 
 
Ad 6b. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom  

            w Białogardzie. 
   
  Projekt uchwały przedstawiła i omówiła B. Szulakiewicz Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami. 
   
  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom 
w Białogardzie, głosując: za - 4 , przeciw - 0, wstrzymało się -1. 

 
 
Ad 6c. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  

         odstąpienie przez Burmistrza od żądania zwrotu bonifikaty od opłaty z tytułu  
         przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości. 

  
  Projekt uchwały przedstawiła i omówiła B. Szulakiewicz Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami. 

 

 2



Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie przez Burmistrza od żądania zwrotu bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia 
prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości, głosując:  przeciw - 5 
(jednogłośnie).    
 
Ad 6d. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad podnajmowania  

         lokali mieszkalnych wynajmowanych przez Miasto od towarzystwa społecznego. 
  

Projekt uchwały przedstawił i omówił Burmistrz Białogardu.  
  

Komisja zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasad podnajmowania lokali  
mieszkalnych wynajmowanych przez Miasto od towarzystwa społecznego, głosując: za - 4 , 
przeciw - 0, wstrzymało się -1 . 
 
Ad 6e. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień od  

         podatku od nieruchomości w ramach pomocy regionalnej na wspieranie nowych  
         inwestycji lub tworzenie nowych miejsc pracy związanych z nową inwestycją na  
          terenie miasta Białogard. 
 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła L. Szymecka Skarbnik Miasta. 
 
Komisja zaopiniowała projekt zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień od podatku 

od nieruchomości w ramach pomocy regionalnej na wspieranie nowych inwestycji lub 
tworzenie nowych miejsc pracy związanych z nową inwestycją na terenie miasta Białogard, 
głosując: za - 3 , przeciw - 0, wstrzymało się -2. 

 
 

Ad 6f. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu zmieniającej uchwałę budżetową na rok  
            2011. 
 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła L. Szymecka Skarbnik Miasta. 
 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok  

2011, głosując: za – 5 (jednogłośnie). 
    

Ad 7. Przyjęcie Ramowego Planu Pracy Komisji na 2012 rok. 
  Komisja przyjęła Ramowy Plan Pracy Komisji na 2012 rok. 

 
Ad 8. Sprawy różne. 
  W sprawach różnych Komisja nie zajęła stanowiska.  
 
 
Ad 9. Zamknięcie posiedzenia.   
  Po wyczerpaniu dyskusji o godzinie 1610  K. Leś Przewodnicząca Komisji zakończyła 
posiedzenie Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu. 
 
Protokołowała: Joanna Kamińska 

Przewodnicząca Komisji      
 
            Krystyna Leś 
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